
 

 

 

Styrelsemöte               

Tisdag den 9 april 2024   10.15-10.55 

Plats: Teams  

Närvarande: Pirjo Gustafsson, Lennart Sjögren, Göran Forsén, Claes Rosengren, 

Eric Elfberg.  

Frånvarande: Christer Sjöblom, Jacob Holgersson, Kjell Johansson, Helen 

Wittesjö, Rickard Backlund 

 1.      Inledning 

         Ordförande Pirjo Gustafsson hälsar välkommen  

2.     Sekreterare 

        Beslutas att till sekreterare för mötet välja Lennart Sjögren 

3.     Justerare 

       Beslutas att till justerare välja Göran Forsén 

4.     Dagordning 

        Beslutas att godkänna dagordningen 

5.  Ekonomi och medlemsfrågor 

Claes informerar om att kassabehållningen är 402 251 kr. En viss del av 

kapitalet kommer att placeras på räntebärande konto. Samtliga medlemmar 

utom en har betalt avgift för 2024. Påminnelse har gått ut.  Ljusdals kommun 

har meddelat att de lämnar föreningen. 

6. Aktiviteter 

Frukostmöte Vätgas i slutet av maj:  Beslutas att uppdra till Helen och Rickard  

att  hålla i ett  frukostmöte utifrån  den idé  som Helen  presenterat.  Uppdras 

till dem att skicka över förslag för avstämning till  styrelsen. 



Nätverk Upphandling: det genomförda frukostmötet 15/2 samt andra signaler  

visar  på både  behov och efterfrågan  på forum  för  dialog och  

erfarenhetsutbyte  då det  gäller upphandling  av  transporter,  fordon och  

drivmedel. Upplägg kan vara ungefär det som Biodriv Öst har. Pirjo är villig att  

ta  ansvar för  nätverket.  Beslutas att uppdra till Pirjo att hålla i detta och att  

skicka ut  en  förfrågan  till våra medlemmar om de  vill  ingå i nätverket.  Viktigt 

att personal som konkret jobbar med upphandling blir med. 

Medlemsrekrytering:  i verksamhetsplanen har vi angett att vi ska försöka  få 

fler medlemmar  bland elnätbolag och laddinfrabolag. Alla i styrelsen ombeds 

att maila förslag till  företag  i  dessa branscher  som  vi  vid nästa  styrelsemöte  

kan fördela kontaktansvar mm. 

Hemsidan:  Pirjo går in och tar  tillsammans med  Claes  ansvar för löpande  

uppdatering  mm 

Kommande arrangemang i Falun:  Göran berättar om  stora  skidevenemang i 

Falun  som  kommer att ha  transporter som  mål ( Ungdoms VM  2025, För-VM  

2026 och SkidVM  2027. 

Viable Cities Borlänge och  Gävle:  i  dessa  kommuner sker nu stora satsningar 

på fossilfria transporter. Pirjo ( Borlänge) och Lennart (Gävle)  tar ett  särskilt  

ansvar   för att  följa  det som  händer i dessa  stora satsningar. 

Nya mailadress Pirjo fr o m 13  april:  pgustafsson208@gmail.com 

7.  Kommande styrelsemöten och  konvent 

Styrelsemöten :   14  juni  10.00-11.30,  27  augusti  10.00-11.30 och 4 

december  10.00-11.30 

Konventen:   25  oktober i Dalarna,   8  november i Gävleborg 

8.  Avslutning 

Ordförande Pirjo Gustafsson avslutar styrelsemötet. 

 

 

Vid protokollet 

Lennart Sjögren 

 



Justeras 

 

 

Göran Forsén 


